


Referat generalforsamling 2025

Der afholdes generalforsamling 2025 online - Onsdag, 5. marts · 20:00-21:00 jfr. [vores vedtægter](#).

Punkter til generalforsamlingen

1. Valg af dirigent og referent
 - a. Peter Toft vælges til begge
2. Bestyrelsens beretning
 - a. Se slides fra formand Morten Hansen ( DTA-GF-2025)
 - b. Erik fra Farum Sejlklub hædres for at være MEGA aktiv
 - c. Tera VM 2024 nævnes som katalysator for mere stævne deltagelse
 - d. Ny struktur for klassemesterskab
 - i. RInge/ingen deltagelse fra vest-Danmark - vil blive diskuteret med DS. Et par kapsejladser stævner måtte udgå fra klassemesterskabs-serien.
 - e. Beretningen godkendes
3. Forelæggelse af [årsregnskab](#)
 - a. Morten fremligger det på bestyrelsens vegne.
 - b. Stor tak til Dansk Sejlunion.
 - c. VM var dyr - prisen for t-shirts vil VM var for lav.
 - d. Tine kommenterer om problem med Sofias t-shirt
 - e. Ny batch af t-shirts 1/5 - højere pris.
4. Behandling af indkomne forslag
 - a. Ingen
5. Fastsættelse af næste års kontingent
 - a. Morten fremlægger at DS har meldt ud at de vil omlægge deres tilskudsmodel til klasse-organisationer.
 - b. Morten og Peter har været til møde med Jan Christiansen og de andre danske klasse-organisationer
 - i. Vi forventer ikke store ændringer for Dansk Tera Klub i 2025.
 - ii. Vi har fået støtte til trænere, ribs og benzin til ribs.
 - iii. Fremadrettet kommer der en simpel proces, hvor vi fremlægger vores 2025 plan.
 - iv. Vi skal ud i så mange klubber som muligt.
 - c. Vi fortolker at vi kan ændre kontingent for 2026.
 - d. Efter en lang diskussion med perspektivering til Europa jolle klassen foreslås et kontingent på 200 kr - Sune kommenterer at stævnesupport vil være et godt kort "bare at have".
 - i. Dette godkendes - alle stemmer for.
6. Valg af bestyrelse, tre til fem personer, samt en suppleant

- a. Følgende kandideres
 - i. Anna Nørgaard - genopstiller
 - ii. Morten Hansen - genopstiller
 - iii. Peter Toft - genopstiller
 - iv. Tine Glibstrup - genopstiller
 - v. Michael Storgaard - ny kandidat til bestyrelsen
 - vi. Kirsten Just Mikkelsen - suppleant
 - b. Godkendes
7. Valg af en revisor, samt en revisorsuppleant
- a. Kenneth Boa - genopstiller. Godkendes
 - b. Sune Thorsteinsson vælges til revisorsuppleant
8. Eventuelt
- a. Sune Thorsteinsson kommenterer på at VM var fedt
 - i. Kan vi få et endnu bedre kobling til Feva
 - ii. RS Games er for fedt
 - iii. Sune kan se ideen i at søge penge til fælles aktiviteter og tøj mv
 - iv. Sune starter ansøgning op og Dansk Tera Klub mv afsender til 1. April
 - b. Kristian fortæller at en anden model for stævner kunne være meget træner styret med fælles bus mv.
 - i. Dette kunne også være en måde at få øst/vest at hænge bedre sammen
 - ii. Tine kommenterer at vi har mange små sejlere som kan sætte begrænsninger for denne ide.
 - c. Morten - VM i Tjekkiet
 - i. Vi skal have styr på deltagelse meget meget snart. Tag kontakt til Morten <https://www.sailing.cz/en/registrations/251303>
 - d. Stævner og camps bliver lagt til bestyrelsen.
 - i. Tine - husk også at have fokus på begyndere
 - 1. Anna kommenterer at vi tidligere har haft opdelt i niveau
 - 2. Kristian nævner at vi skal have nok trænere, hvis vi skal have stor bredde
 - 3. Anna kommenterer at vi kan forlænge deltagelse af sejlere ved at tage yngre sejlere med ind til camps
 - 4. At tage yngre sejlere med og have niveau-opdelte camps er under forudsætning af, at der er trænere og ribs nok at at håndtere flere hold separat.
 - ii. Peter kommenterer, at vi nok kommer til at se mere af "lej jolle"
 - 1. Kristian kommenterer at mange nok helst vil have deres egen jolle

Generalforsamlingen lukkes i god ro og orden ca 21.30.